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REFERAT
GENERALFORSAI{LING I TROLTÅSEN GRENDELAG 26.APRIL 1989

1. Åpning og Konstituering

Det var fremmøtt 27 medlemmet og 4 fullmakter.

Ian Kenworthy ble valgt tiI dirigent.

Jan Petter Nøst ble valgt til sekretær.

AIfred Wulfi og Bjørn Hamdahl ble valgt til å underskrive proto-
ko1 1en.

A11e valgene var enstemmige.

Det fremkom ingen innsigelser mot innkallingen, hvoretter diri-
genten erklærtå generalforsamlingen for lovlig satt.

2. Styrets beretning

Styrets beretning ble gjennomgått
følgende kommentarer:

punktvis av dirigenten med

ReguIe rings sake r
6et ble-foreslått at generalforsamlingen skuIle på1egg9-:tyret en
nærmere utredning angående påbyggingsmuligheter på Trollåsen.
Denne utredningen skulle inneholde:

Saksbehandling for endring av reguleringsplan.
- Alternative endringer av reguleringsplan og kostnader pr.

husstand for disse.
Saksbehandling for individuelle endringer av regulerings-
pIan.

Forslaget falt mot 6 stemmer.

Båt-lbi loppsti I 1 ingsplass
FIere mååIenmer lilaget over bruken av plassen. Flere henlaLte
k1øreLøyer blir staåig mer ramponert og søppel blir tømt utfor
s[.råningen tiI sjenanse for plassens naboer. Formannen minnet om

at styret ikke hår fått noen henvendelse det siste året og qt
oppryåding føLger vanlig våropprydding. Angående henlatte k1øre-
t-øiel må åette tas opp med styret eller at man setter iverk
aksjoner på eget initiativ.

Antennesystemet
Det ble opplyst fra generalforsamlingen at andre grendelag hu-t
hatt de såirmå problemene som Trollåsen Grendelag har nå. Det har
ikke vært, mulig å få tiI en avtale pr. husstand. Formannen
informerte deråtter om den kontakt som har vært med Norske
Fjernsynsantenner A/5. Saken viI bIi videreført av det nye
styret.

Etter disse kommentarene og diskusjonsrundene ble styrets beretning
godk j ent .

3. Regnskap

Dirigenten gjennomgikk årsregnskapet. Dette b1e godkjent og styret
ble meddelt ansvarsfrihet.
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4. Budsjelt 1989

Alternativ I for budsjett L989 ble gjennomgått av dirigenten'

Altenativ II er ikke aktuelt pga. kontrakten med Norske Tjern-
synsantenner i7S. Dette alteriåtivet er tatt med for å vise hvor
;i,;-å"-arsavgiften som går med tiI signalleveringen.

Budsjettet ble karakterisert som godt 09 nøkternt før det bIe
enstemmig vedtatt.

5. Diverse va19 til styret

Aud Myreng har vært varamann i avtroppende styre- Det ble fremmet
forsJ.åg fia styret on å sette henne opp som styremedlem.

Dette ble enstemmig vedtatt sammen med forslaget fra valgkommiteen

Nye styremedlemmer:-Aud l,tyreng, sagveien 30
Tor ttuse, Sponstubben 13

6- valg av valgkommite

valgkommiteens innstilling ble enstemmig vedtatt uten at andre
altårnativer bIe foreslått.

Dette ga føIgende valgkommite:
Pormann t Øyståin I'lelkiId, sagveien 20
Medlemmer: Hanne Russwuren! Sponstubben 11

Otto Lauritsen, SPonstubben 4

Et medlem utPekes av det nye stYret

7. VaIg av Revisor

Etter forslag fra Ø.I'Ielkild
enstemmig valgt som revisore

bIe Halvard Enoksen og Kjell Karterr-ld
r.

-Fekretær
Jan Petter Nøst

,'lll
I

\.
re

§P'Ir
fI


